

讚美耶穌

I Will Praise Him!

And they overcame Him by the blood of the Lamb.

Margaret J. Harris

— Revelation 12:11

Margaret J. Harris

1 當我見那寶貴血泉，要洗我一切罪愆；
 2 頌讚永歸耶穌聖名，因主歡喜救罪人；
 3 前所懷抱追求盼望，今都算足下灰塵；
 4 榮耀榮耀歸於聖父！榮耀榮耀歸聖子！

1 When I saw the cleans-ing foun-tain, O - pen wide for all my sin,
 2 Tho' the way seems straight and nar-row, All I claimed was swept a - way;
 3 Bless - ed be the name of Je - sus! I'm so glad He took me in;
 4 Glo - ry, glo - ry to the Fa-ther! Glo - ry, glo - ry to the Son!

1 心中隱聞聖靈微聲，問說“你願否潔淨？”
 2 白白赦我一切罪惡，洗淨我的污穢心。
 3 路雖崎嶇敵雖凶猛，靠主十架全得一勝。
 4 榮耀榮耀歸於聖靈！榮耀歸於三一主！

1 I o-beyed the Spir - it's call - ing When He said, "Wilt thou be clean?"
 2 My am - bi - tions, plans and wish - es At my feet in dis - ar - ray.
 3 He's for - giv - en my trans - gres - sions, He has cleansed by heart from sin.
 4 Glo - ry, glo - ry to the Spir - it! Glo - ry to the Three in One!

讚美耶穌！讚美耶穌！讚美主為罪人死；
 I will praise Him! I will praise Him! Praise the Lamb for sinners slain;

萬民當將榮耀歸主，因主血能洗淨眾罪污。
 Give Him glo-ry, all ye peo-ple, For His blood can wash a-way each stain.